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Forum: Skolebestyrelsesmøde 

Tid: 16.1.2024 klokken 18.00-20.00. 

Sted: Personalerum 

Deltagere: Forældrerepræsentanter: 

Lars Nexø, Henriette Källberg Rosenkilde, Dorte Frederiksen, Adnan Ali 

Amin, Louise Hartmann, Rukhsana Ali 

Medarbejderrepræsentanter:  

Katerina Manniche Kearley, Jeppe Bondo Juhl 

Elevrepræsentanter: 

 

Sekretærer:  

Flemming Hartmann, Jacob Leisin, Kasper Hajslund 

Gæst:  

Afbud: Dilek Dalan, Dorte Frederiksen, Enes Kaya (8A), Emre Kaan Kaya(8A) 

Mødeleder: Lars Nexø 

Referent: Jacob Leisin 

 

 Punkt Punkter med 
formålsbeskrivelse 

Referat og Beslutninger 

1. 
 

Godkendelse af dagsorden og 
referat 

Referatet godkendt ved sidste mødes afslutning 

Dagsorden er godkendt 

2. Meddelelser:  
Fra formanden 

Fra ledelsen 

Fra SFO 

Fra medarbejdere 

Fra øvrige medlemmer 

Forældrehenvendelser 

Formanden: Ej tilstede. 

Ledelsen: Der er indgået samarbejde med SSI, med formål at forbedre 

indeklimaet. Det er en forsøgsordning for udvalgte klasser. Direktøren er 

fratrådt. Arbejdet med den nye ressourcetildelingsmodel er udskudt.  

Der arbejdes på forbedringer af vores træfacader, samt belysning i 

skolegården. 

Kasper informerer om personalia, både opsigelser og ansættelser.  

SFO: info om opsigelse, samt ansættelsesproces. Pæd. Snak om brug af 

ringeure i SFO tiden. 

Medarbejderne: Alt er godt, rart at personalesituationen er i fremgang. 

Temauge i uge 10 om vikinger. 

Øvrige medlemmer: ingen tilstede 

Forældrehenvendelser: Henvendelse fra forældre i 2 B, med en 

bekymring vedr. lærersituationen. Der er styr på dette nu med 

nyansættelser. 

3. Skolepatrulje 
Der er stillet forslag om at oprette en 
skolepatrulje. Drøftelse. 

Hensigten vedr. en skolepatrulje er god, men der er noget praktik der 

skal på plads inden den er realistisk. 

Der er meget der taler imod en skolepatrulje. Skolens rammer som det 

første. Forældrenes adfærd som det andet. 

Det er politiet der har hjemmel til at dirigere trafikken, så de skal 

inddrages i processen.  

Ideer til forbedringer af parkeringsforholdene, modtages gerne.  

Forslag om trafikkampagne. Der kommer en kampagne snarest. 

Børn i gule veste kan have en forebyggende effekt. 

Bag ved alt dette, ligger der en bekymring for børnenes sikkerhed i 

forbindelse med aflevering og afhentning til/fra skole. 

Drøftelserne tages med videre af skolens ledelse til de rette kommunale 

instanser. 

4. Sundhedspolitik 
Status - Evt. opfølgning 

Afventer drøftelse i personalegruppen. 

Punktet udsættes til næste møde. 
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Næste møde: 14.2. 

5. Høring: Dagtilbudspolitik 
Bilag er fremsendt tidligere 

SKB har valgt ikke at afgive høringssvar. 

6. Høring: Fællesskabspolitik 
Bilag er fremsendt tidligere 

De mange politikker, der lige nu bliver sendt i høring, kan gøre det 

vanskeligt at tage ejerskab af den enkelte politik.  

Det er svært at være uenig med hensigten. 

Der er et ønske fremadrettet, om at der kommer flere input til svarene  

fra øvrige SKB medlemmer, så flere perspektiver kommer til syne. 

7. Høring: Børne- og Ungepolitik 
Bilag fremsendt 

Udkast er under udarbejdelse.  

Kom gerne med input, men der er ekstrem kort svartid, da der er 

svarfrist den 19.01.24  

Dejligt at der er en direkte kobling til skolepolitikken. 

8. Trafikindsats 
Status – orientering 

Face 1 opstartet. 

Face 2 afventer vejret. 

Er der nogle i SKB, der har mulighed for at være med til at uddele flyers 

om morgenen? 

OBS på at søge Fondsmidler til etablering af forhold der skaber bedre 

trafiksikkerhed. 

OBS på at inddrage BoVest i projektet. 

9. Forældreforening 
Status 

Der har været et formøde med en forældre i 0 kl. der kunne være 

interesseret i at være med til at opstarte foreningen. 

Arbejdet i foreningen skal være forældredrevet, med support fra skolen. 

Det springende punkt er om der er forældrekræfter til at tage 

opgaverne. 

Lars vil gerne være med til at skriftliggøre rammesætningen. 

10. Punkter til fremtidige møder – listen 
skal gennemgås. 

AULA, Trafikkampagne, Mobbepolitik, Princip for brug af AI i 

fremtiden, møderækken for næste skoleår,  

11. EVT. Forældre initieret netværk om fremtidens skole i Albertslund. Møderne i 

netværket drøftet.  

Workshop om fremtidens skole på sydskolen: Flemming og Adnan 

deltager. 


